
Holbæk d. 11.-4. 2021

Til Holbæk Kommune

Planafdelingen.

Kommentarer og udtalelse til Kommuneplansforslag 2021.

Denne mail erstatter den tidligere sendte mail sendt lørdag 10-04-2021 23:12.

Hermed vores høringssvar til kommunalbestyrelsens Forslag til Kommuneplan 2021:

Vi foreslår, at de ti cykelruter, som vi viser i vores Trafikplan 2020 bliver en del af kommuneplanens 
hovedstruktur, på linje med de indfaldsveje, som vises i kommuneplanen.

Specielt er det vigtigt at vise Havnestien og Højstien, da de anviser ruter, der forløber parallelt med indfaldsveje 
på visse strækninger af Havnevejen henholdsvis Valdemar Sejrsvej, og som er brugbare for flere, mere trafiksikre 
og samtidig er billigere at udføre.

De øvrige otte ruter er også vigtige, fordi de, sammen med de to nævnte, er med til at binde Holbæk sammen 
som Cykelby.

Vi vedlægger samtidig vores høringssvar til kommunalbestyrelsens Planstrategi 2019, der med sine overskrifter 
peger på, hvad der er vigtigt for en overskuelig kommuneplan.

Endelig vedlægger vi vores høringssvar til byrådets Kommuneplan 2017, som rummer forslag til en udvikling af 
bosætningen i kommunen, der i højere grad tilgodeser lokalområderne uden for Holbæk by end den eksisterende
Boligstrategi.

Med venlig hilsen

På Lokalforums vegne

Erik Birch Eriksen

Sekretær


